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To: BE. (EEE IEEE @ inves. i); NEE, ED. EER EEE vw.) IEEE, EE
(EEE @minvws.nl]
From: 512e}

2e [fb 1.2 {512
Sent: Thur 12/10/2020 3:04:14 PM

Subject: RE: Besproken punten dagelijks overleg

Received: Thur 12/10/2020 3:04:14 PM

Hmmm idd

Kijk even met JEEZwat volgende stap wordt om de inzichten te krijgen

Verzonden met BlackBerry Work(www blackberry .com)

Von: EEEBED. QE" IEE insnl

Verzonden: 10 dec. 2020 15:47

AEE ines o>; TEEN BD. EY EEE wins ol: TEES
(@minvws .nl>

Onderwerp: FW: Besproken punten dagelijks overleg

En dit krijg ik dan heel snel nu als antwoord.....pff..

Verzonden: donderdag 10 december 2020 15:46

@minvws.nl>

@oaktrees.nl>

Onderwerp: RE: Besproken punten dagelijks overleg

Werkgevers hebben de ggden om hulp gevraagd en de GGDen hebben deze hulp toegezegd. We gaan dit samen regelen.

Het grootschalig vaccineren is normaal werk voor de GGDen en in die lijn benaderen we dit ook.

De aantallen landelijk kennen we niet exact. Uiteraard denkt de GGDGHOR aan optimalisatie van de inzet van mensen en middelen,

zonder onderlinge concurrentie te veroorzaken.

Waar nodig zullen we extra opleiden.

Bij de directeuren PG horen wij geen enkele zorg over aantallen prikkers.

Verzonden: donderdag 10 december 2020 15:27

Aan berenschot.nl>

co 2pdzhor.n; EAE), IE. (REY) EEE minus.
Onderwerp: FW: Besproken punten dagelijks overleg

HoIEEE

Ik krijg naar aanleiding van het debat van gisteren nu dringende vragen over die prikkers en opleidingen die daarvoor geregeld

gaan worden.

lk hoor dat morgen om 16.00 uur een PO is met minister Hugo de Jonge.

Daarvoor wil men een aantal zaken in beeld hebben:

# benodigde capaciteit prikkers (ik zou het opsplitsen in eerste periode voor prikken werknemers instellingen en verderop in

het jaar).
# extra pool prikkers: staat deze klaar? Wens is dat er echt voldoende personeel/graag teveel mensen klaarzetten. Wat heb

je hiervoor al (die pool die je ook al had bij testen/traceren en moeten die nog een aanvullende opleiding krijgen?).
# opleidingen inregelen. We hadden gisteren een verkennend gesprek, maar zou goed zijn als we duidelijker kunnen

aangeven hoe opleiding geregeld wordt. Ik wil ook die mensen bij ons nog eens benaderen om toch iets met die Nationale

Zorgklas te doen.
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Hebjij deze vragen ook al gehad. Mijn directeur heeft dit inmiddels ook uitgevraagd bij GGD en zou vanmiddag cijfers krijgen...

Ik verneem graag of jij deze opdracht ook hebt en watje me kunt geven (vandaag?). Dringend verzoek hier van bovenaf (minister).
lk probeer je ook nog te bellen.

Verder...wordt RIVM ook bij deze exercitie betrokken?

Groeten,
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